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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE HOLOUBKOV 
KONANÉHO DNE 16.6.2025 

 

 

Přítomni:   Ing. Fišer, p. Kurdík, Mgr. Křejdlová, p. Vild, p. Bezstarosti, Ing. Tůma, p. Vondrášek, 

                    p. Herink, Bc. Pelc 

Omluveni:  Mgr. Vodička (pracovní důvody), MUDr. Gutová (rodinné důvody) 

 

 

1) Zahájení, schválení programu jednání 

Zasedání zahájil starosta Ing. Fišer v 17:10 hod., který také řídil další průběh jednání. V úvodu 

přivítal všechny přítomné občany a uvedl, že dnešní jednání bylo svoláno na základě pozvánky, 

která byla v souladu se zákonem o obcích zveřejněna po dobu 7 dnů na úřední desce a také na 

elektronické úřední desce na internetu. Konstatoval, že je přítomno 9 z 11 členů zastupitelstva, 

Mgr. Vodička se omluvil z pracovních důvodů, MUDr. Gutová z rodinných důvodů, takže 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zastupitelům připomenul jejich povinnost hlásit případný střet 

zájmů před projednáváním každého bodu jednání. Pořízením zápisu z dnešního jednání pověřil 

p. Zajíčkovou a upozornil, že z dnešního jednání je pořizován zvukový záznam jako podklad pro 

tvorbu zápisu. Poté přítomné seznámil s návrhem programu, který byl zveřejněný na pozvánkách. 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, schválení programu jednání 

2. Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení 

4. Náměty a podněty občanů 

5. Bezpečnostní situace v obci, činnost Městské policie Mýto  

6. Investiční akce a dotace  

7. Závěrečný účet hospodaření a účetní závěrka obce za rok 2024 

8. Hospodaření obce za 1. čtvrtletí 2025 

9. Schválení seznamu žadatelů o obecní byty  

10. Majetkoprávní záležitosti 

11. Různé  

12. Interpelace členů zastupitelstva  

13. Usnesení a závěr  

 

Připomínky k programu nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 1.1:  ZO schvaluje program jednání. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

 

2) Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

Do návrhové komise byli navrženi p. Herink, Ing. Tůma a Mgr. Křejdlová. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 2.1: ZO schvaluje návrhovou komisi ve složení: p. Herink, Ing. Tůma a 

Mgr. Křejdlová. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 1 

 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: p. Vild a p. Vondrášek. 
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Usnesení č. 12/06/2025 – 2.2: ZO určuje ověřovateli zápisu p. Vilda a p. Vondráška. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

 

3) Kontrola usnesení 

Kontrolu usnesení provedl Ing. Fišer podle předloženého materiálu, který předem obdrželi všichni 

zastupitelé. Postupně prošel všechna usnesení přijatá na předchozích jednáních zastupitelstva a ke 

každému bodu doplnil výrok „Splněno“ nebo „Trvá“. Některým nesplněným bodům, které jsou 

dlouhodobějšího charakteru, byl přiřazen náhradní termín pro splnění. Celá kontrola usnesení bude 

zveřejněna na úřední desce a na internetových stránkách obce a je přílohou tohoto zápisu. Poté 

požádal předsedu kontrolního výboru Bc. Pelce o stanovisko výboru. Bc. Pelc konstatoval, že 

kontrola usnesení proběhla v pořádku, výbor nemá připomínek. 

Žádné připomínky ke kontrole usnesení nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 3.1: ZO bere na vědomí kontrolu plnění přijatých usnesení ZO. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

 

4) Náměty a podněty občanů 

p. Šašková – poděkovala za zdařilé restaurování sochy Granátníka i za údržbu opuštěných hrobů na 

hřbitově. Navrhla zrušit zanedbaný památník na parkovišti v centru obce a umístit desku 

podbrdským partyzánům na pomník u rybníka. 

Ing. Fišer – nemyslí si, že by s navrhovaným řešením souhlasili všichni občané, předmětný 

památník se bude řešit až v rámci celkové revitalizace centra obce. 

p. Dongres – zeptal se, v jaké fázi je zajištění opravy střechy nad přístavkem v hasičské zbrojnici, 

kam při dešti zatéká. 

p. Vild – oslovil firmu RYTA, která by měla stav posoudit, zaurguje to. 

p. Dongres – členové SDH provedli svépomocí opravu hasičské Tatry, která tak vyšla o polovinu 

levněji, než kdyby ji odvezli do servisu. K tomu využili i montážní jámu v rekonstruovaných 

obecních garážích v Chejlavech, která se ale nyní nechala zavézt, zeptal se proč. 

Ing. Fišer – montážní jámu nechal posoudit odbornou firmou z hlediska možné hydroizolace, neboť 

je vždy po nějakém čase plná vody, tu by bylo nutné odvést potrubím ve značné hloubce 

s napojením na vzdálenou kanalizaci. Jáma navíc nesplňuje současné bezpečnostní normy 

z hlediska hloubky, poklopu, osvětlení, vodících čar apod., uvést ji do náležitého stavu by stálo 

nemalé prostředky. Konzultoval to proto se členy stavebního výboru, s p. místostarostou i 

s pracovníky obecní čety, kdy se všichni shodli, že pro obec je v zásadě nevyužitelná, obecní 

technika se opravuje ve vytápěných prostorách v novém sídlišti, kde je i veškeré vybavení a nářadí, 

v případě potřeby je možné pořídit zvedák. Pravdou však je, že na nové technice se toho již příliš 

svépomocí nedá udělat a opravy je nutné zajistit v autorizovaném servisu, stejné to bude i s novou 

hasičskou cisternou, která by měla být pořízena v příštím roce. 

p. Vondrášek – jako předseda stavebního výboru potvrdil vyjádření Ing. Fišera, řešili jsme to na 

místě a je ekonomičtější místo nákladné rekonstrukce montážní jámy zakoupit zvedák. 

p. Kurdík – je zde 7 let a tuto montážní jámu jsme ani jednou nevyužili, na zvednutí Multicar máme 

vlastní 5tunový hever, při poruše během používání na komunikaci musí stejně přijet odtahovka a 

odvézt ji do servisu. 

p. Bezstarosti – vztlak spodní vody je tam opravdu velký, bylo by hodně drahé uvést jámu do 

řádného technického stavu, aby splňovala všechny současné předpisy. 

p. Vondrášek – zeptal se, proč je o fasádu nového skladu na hasičském cvičišti opřená pneumatika 

od traktoru, do nových trámů jsou navrtané lustry apod. Ještě to není dostavěné a už se to ničí. 

Bc. Pelc – dalo se to tam provizorně kvůli kulturním akcím, aby tam neprotahovalo a mohlo se to 

nějak osvětlit, zatím tam nejsou okna ani elektroinstalace. 

p. Herink – mohlo se to možná udělat trochu jinak, ale nejsou lidi. Vše se dá do pořádku. 
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5) Bezpečnostní situace v obci, činnost Městské policie Mýto 

Ing. Fišer přivítal na zasedání velitele městské policie Bc. Aubrechta a požádal ho o úvodní slovo 

k tomuto bodu. Bc. Aubrecht informoval o činnosti MPM za uplynulé období, vypracoval k tomu 

písemnou zprávu, kterou mají zastupitelé k dispozici. Bezpečnostní situace v obci je stabilizovaná, 

MPM řeší každodenní problémy, které se vyskytnou, uvedl k tomu několik konkrétních případů 

(krádeže, řešení mezilidských vztahů, zaběhnutí psi apod.). Při práci jim velmi pomáhá kamerový 

systém v obci, který intenzivně využívá i PČR. Pravidelně kontrolují chatové oblasti na katastru 

obce, dohlíží na parkování a každé ráno provádí dozor před ZŠ. Trvalý problém je popíjení 

alkoholu na autobusové zastávce, což je však vzhledem k sociálnímu postavení přestupců obtížně 

řešitelné včetně vymáhání sankcí. MPM je monitoruje a snaží se, aby neobtěžovali místní občany. 

Nově zakoupili radar na měření rychlosti projíždějících vozidel, kontrolují ji cca. 2x týdně na hlavní 

silnici včetně používání bezpečnostních pásů, dětských sedaček a dalších pravidel silničního 

provozu. MP Mýto se rovněž zaměřuje na prevenci formou besed v místní ZŠ. Od začátku roku 

mají nového strážníka, který dříve 8 let působil u MP Rokycany. 

Diskuze: 

Ing. Fišer – doplnil, že v loňském roce bylo v naší obci zaevidováno 18 trestných činů a 

38 přestupků, bylo uloženo 244 příkazů na místě. Pozitivně hodnotil příchod nového zkušeného 

strážníka i možnost samostatného měření rychlosti vozidel na hlavní silnici, přesná místa jsou 

schválena dopravní policií. Dále informoval, že v letošním roce dojde k rozšíření a modernizaci 

stávajícího kamerového systému, který byl v obci zavedený již před 9 lety. Požádal, aby MP Mýto 

trvale řešila situaci na autobusové zastávce v centru obce. 

Mgr. Křejdlová – poděkovala MP Mýto za velmi dobrou spolupráci se ZŠ. 

p. Vild – je nutné osadit značku zakazující vjezd nákladních aut na parkoviště v centru obce, návěsů 

od Duvenbecku je tam někdy i několik. 

Ing. Tůma – řešilo se také osazení dopravních zrcadel do zatáčky pod ZŠ a k výjezdu z Chejlav, 

zeptal se, v jaké je to fázi. 

Bc. Pelc – od dopravního inženýra PČR dostal odpověď, že silnice pod ZŠ je po rekonstrukci širší 

než byla a předložený návrh od projektanta na doplnění druhého dopravního zrcadla neřeší situaci 

na komunikaci, ale pouze zlepšuje rozhledy ze soukromého vjezdu na pozemek Plundrichových. 

Evidentně tedy nepochopil, co jsme po něm chtěli. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 5.1: ZO bere na vědomí bezpečnostní situaci v obci a informace o činnosti 

Městské policie Mýto za uplynulé období. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

 

6) Investiční akce a dotace 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na stavební úpravy a přístavbu skladu hasič. náčiní – 2. etapa 

V loňském roce jsme na 1. etapu této investiční akce obdrželi dotaci ve výši 400 tis. Kč, letos jsme 

v rámci Programu stabilizace a obnova venkova žádali na 2. etapu o maximální možnou dotaci ve 

výši 600 tis. Kč, obdrželi jsme opět 400 tis. Kč. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 6.1: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 400.000,- Kč na stavební úpravy a přístavbu skladu hasičského náčiní – 2. etapa. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na činnosti obecní policie  

V rámci programu Plzeňského kraje na zajištění bezpečnosti v obcích bylo stejně jako v minulých 

letech požádáno o dotaci ve výši 700 tis. Kč na zajištění činnosti Městské policie Mýto v naší obci 



4 

pro letošní rok na základě veřejnoprávní smlouvy s Městem Mýtem, celou požadovanou výši dotace 

jsme obdrželi. Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č.  12/06/2025 – 6.2: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 700.000,- Kč na činnost obecní policie na základě veřejnoprávní smlouvy s obcí 

zřizující obecní policii. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na nákup vybavení pro JSDHO 

V rámci tohoto dotačního programu Plzeňského kraje nám byl schválen příspěvek ve výši 

80 tis. Kč, za který budou nakoupeny 2 ks kalových čerpadel, 1 ks elektrocentrály, hadice a 

proudnice. Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č.  12/06/2025 – 6.3: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 80.000,- Kč na nákup vybavení pro JSDHO. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

Uzavření SOD na přístavbu skladu na hasičském cvičišti – 2. etapa 

V září loňského roku byla na základě výběrového řízení uzavřena SOD s firmou INSTAV-

STAVBY s.r.o. na 1. etapu této akce spočívající v provedení hrubé stavby, tato etapa byla 

realizována a na konci května předána. Nyní jsme stejnou firmu oslovili za účelem zpracování 

cenové nabídky na 2. etapu, kdy je pro celkové dokončení stavby nutné provést vnitřní rozvody 

vody, kanalizace a elektřiny, podlahy, dlažby, sádrokartonové příčky a podhledy, výmalbu a 

osazení vnitřních dveří a bezpečnostních rolet. Na základě několika jednání stavebního výboru jsme 

nakonec přistoupili ke změně fasády objektu formou dřevěného obložení místo klasické omítky. 

Nabídková cena na tyto dokončovací práce činí 1.225.763,- Kč bez DPH, celková cena stavby tak 

včetně víceprací vyjde na cca. 2,5 mil. Kč bez DPH, z toho 800 tis. Kč tvoří získané dotace. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 6.4: ZO schvaluje uzavření SOD s firmou INSTAV-STAVBY s.r.o., 

Rokycany na stavbu „Stavební úpravy a přístavba skladu hasičského náčiní – 2. etapa“ v ceně 

1.225.763,- Kč bez DPH. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

Uzavření smlouvy o společném zadávání veřejné zakázky se SÚS PK 

V současné době připravujeme společně se SÚS PK vyhlášení výběrového řízení na 2. etapu 

rekonstrukce hlavní silnice II/605 v úseku z centra obce k výjezdu směrem na Rokycany. Na tuto 

akci byla zpracována projektová dokumentace a jsou vydána všechna potřebná povolení. Podle 

rozpočtu projektanta činí náklady 18 mil. Kč, přičemž částka, která připadá na stavební objekty 

obce, činí 10 mil. Kč. Výběrové řízení kompletně zajistí SÚS PK, pro obec to bude zdarma. 

Stavební práce začnou buď ještě na podzim, nebo až po novém roce, s úplnou uzavírkou silnice na 

celou dobu stavby se tentokrát nepočítá. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 6.5: ZO schvaluje uzavření smlouvy o společném zadávání veřejné 

zakázky se Správou a údržbou silnic Plzeňského kraje, p.o., Plzeň na stavbu „II/605 Holoubkov 

průtah, 2. etapa“. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 
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7) Závěrečný účet hospodaření a účetní závěrka obce za rok 2024 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Zpracovaný návrh závěrečného účtu hospodaření obce za 

předchozí rok byl v souladu se zákonem po dobu minimálně 15 dnů před projednáním v ZO 

vyvěšen na úřední desce i elektronicky. Obec v roce 2024 hospodařila s celkovými příjmy ve výši 

39.147 tis. Kč a celkovými výdaji ve výši 29.515 tis. Kč, přebytek tak činil 9.632 tis. Kč. Ten je 

způsoben jednak posunem realizace některých investičních akcí až na letošní rok, jednak úsporou 

nákladů po provedených výběrových řízení oproti předpokládané ceně. Příjmy se sdílených daní 

poklesly téměř o 700 tis. Kč, o tu samou částku však vzrostl výnos daně z nemovitých věcí, což 

bylo podstatou legislativního opatření v rámci tzv. konsolidačního balíčku vlády. Dále Ing. Fišer 

vyjmenoval obdržené dotace (3.986 tis. Kč) a realizované investiční akce (2.333 tis. Kč). Toto číslo 

se zdá být nízké oproti vysokým běžným výdajům (27.182 tis. Kč), přes 7 mil. Kč však činily 

náklady na opravy obecního majetku, které jsou investičními akcemi, avšak účetně se jedná 

o neinvestiční výdaje. Následně seznámil přítomné s dalšími součástmi závěrečného účtu, kterými 

je hospodářská činnost při správě obecního bytového fondu prováděná firmou INZULA Rokycany a 

správa nebytových prostor firmou TEBYT-BTZ Rokycany, hospodaření příspěvkové organizace 

Základní a mateřské školy, vyúčtování finančních vztahů k veřejným rozpočtům, hospodaření 

s majetkem obce a také zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce zpracovaná auditorem 

Ing. Vičarem. Obec nemá žádné dluhy a podíl pohledávek a závazků na rozpočtu je nízký. Součástí 

závěrečného účtu jsou i výkazy roční účetní závěrky – rozvaha, výkaz zisku a ztráty a příloha 

k účetní závěrce. Obec v roce 2024 docílila kladného výsledku hospodaření v hlavní i hospodářské 

činnosti, který se navrhuje převést do nerozděleného zisku minulých let. Na doporučení auditora se 

stejným způsobem navrhuje převést i zůstatek účtu 408 – Opravy předcházejících účetních období. 

Dále seznámil se 3. rozpočtovým opatřením realizovaným v prosinci 2024, kdy podrobně vysvětlil 

jednotlivé položky. Poté Ing. Fišer požádal předsedu finančního výboru Ing. Tůmu o stanovisko 

výboru. 

Ing. Tůma – finanční výbor návrh závěrečného účtu i zprávu auditora projednal, nemá k němu 

připomínky a doporučuje ho ke schválení. Zároveň nemá připomínky ani ke 3. rozpočtovému 

opatření. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. Ing. Fišer navrhl, aby se 

o všech usneseních hlasovalo najednou jedním hlasováním. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 7.1: ZO schvaluje v souladu s § 17 odst. 7 písm. a) zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, 

souhlas s celoročním hospodařením obce za rok 2024 bez výhrad. 

Usnesení č. 12/06/2025 – 7.2: ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2024. 

Usnesení č. 12/06/2025 – 7.3: ZO schvaluje účetní závěrku obce k 31.12.2024 včetně převodu 

kladného výsledku hospodaření z hlavní činnosti ve výši 6.186.194,01 Kč, kladného výsledku 

hospodaření z hospodářské činnosti INZULA ve výši 1.611.654,23 Kč, kladného výsledku 

hospodaření z hospodářské činnosti TEBYT ve výši 44.406,37 Kč a zůstatek účtu 408 – Opravy 

přecházejících účetních období ve výši -390.383,83 Kč na účet 432 – Výsledek hospodaření 

předcházejících účetních období. 

PRO PROTI ZDRŽ 

    9 0 0 

 

 

8) Hospodaření obce za 1. čtvrtletí 2025 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Obec za první tři měsíce letošního roku hospodařila s příjmy ve 

výši 16.678 tis. Kč a výdaji 13.810 tis. Kč, takže přebytek činil 2.868 tis. Kč, na bankovních účtech 

a v pokladně měla obec k dispozici téměř 43 mil. Kč. V příjmech byl realizován jednorázový 

kapitálový příjem za prodej 2 obecních bytů a starého stroje Egholm, ve výdajích byly čerpány 

prostředky na investiční akce převedené z loňského roku. Rozpis jednotlivých položek obdrželi 

zastupitelé písemně. Dále seznámil s 1. rozpočtovým opatřením realizovaným v únoru 2025, kdy 

podrobně vysvětlil jednotlivé položky. Informoval rovněž o změnách v účtování ohledně 
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tzv. rozpočtové pokladny a DPH v režimu přenesené daňové povinnosti. Poté požádal předsedu 

finančního výboru Ing. Tůmu o stanovisko výboru. 

Ing. Tůma – finanční výbor hospodaření obce za období 1-3/2025 a rozpočtové opatření č. 1 

projednal a nemá k němu připomínky. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 8.1: ZO bere na vědomí hospodaření obce za 1. čtvrtletí 2025 a 

rozpočtové opatření č. 1/2025. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

 

9) Schválení seznamu žadatelů o obecní byty 

Úvodní slovo za nepřítomnou předsedkyni sociálního výboru přednesl Ing. Fišer. Výbor dle 

pravidel schválených ZO obodoval všechny obnovené a nové žádosti o byt a na základě toho 

sestavil seznam žadatelů o obecní byty a byty v DPS. V seznamu na obecní byty je nyní 

14 žadatelů, v seznamu na byty v DPS je 11 žadatelů. 

Diskuze: 

Ing. Tůma – zeptal se na kritéria hodnocení, která se skrývají za jednotlivými body. 

Ing. Fišer – kritéria hodnocení vyjmenoval, jsou zveřejněna na obecních internetových stránkách. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 9.1: ZO schvaluje seznam žadatelů o obecní byty a o byty v DPS na 

období 2025/2026. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

 

10) Majetkoprávní záležitosti 

Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti – ČEZ Distribuce a.s. 

V loňském a letošním roce realizovala společnost ČEZ Distribuce a.s. snesení vzdušného vedení 

NN v části obce na Okrouhlici. Vzhledem k tomu, že jsou zemní kabely uloženy v obecních 

pozemcích, žádá nyní ČEZ o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti na tyto 

kabely. Obec obdrží jednorázovou náhradu ve výši 146.600,- Kč bez DPH, smlouva o smlouvě 

budoucí byla před realizací akce uzavřena.  

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 10.1: ZO schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – 

služebnosti č. IE-12-0005788/VB/1 se společností ČEZ Distribuce a.s., Děčín na stavbu 

„Holoubkov, RO, U hřbitova, kNN“. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

Prodej středotlaké přípojky plynu k č.p. 291 – GasNet s.r.o. 

V roce 2021 v souvislosti s ukončením centrálního vytápění v novém sídlišti realizovala obec 

výstavbu domovní plynové kotelny v bytovém domě č.p. 291, ke které však bylo nutné rovněž zřídit 

novou plynovodní přípojku. Standardně jsou po dokončení výstavby tyto přípojky odprodávány do 

majetku plynárenské společnosti, která má licenci k jejich provozování. S ohledem na tehdejší 

situaci na trhu s plynem však byly odkupy pozastaveny, v současné době se situace opět 

stabilizovala a je tak možné tuto přípojku odprodat do majetku společnosti GasNet s.r.o. Na 

minulém jednání ZO jsme schvalovali zřízení věcného břemene na tuto přípojku, záměr prodeje byl 

zveřejněn na úřední desce obce od 30.5.2025 do 16.6.2025, žádné připomínky nebyly vzneseny. 

Kupní cenu ocenila firma GasNet s.r.o. na 165.300,- Kč bez DPH. 
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Diskuze: 

Ing. Tůma – zeptal se, kolik stálo vybudování přípojky. 

Ing. Fišer – v roce 2021 byly náklady 247 tis. Kč. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 12/06/2025 – 10.2: ZO schvaluje prodej středotlaké přípojky plynu PE 100 d32 

s ochranným pláštěm délky 44,4 m k bytovému domu č.p. 291 postaveném na st. p.č. 591 

v k.ú. Holoubkov společnosti GasNet, s.r.o., Ústí nad Labem za cenu 165.300,- Kč bez DPH + 

náklady na převod. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

 

11) Různé 

V rámci tohoto bodu nebyla projednávána žádná záležitost. 

 

 

12) Interpelace členů zastupitelstva  

p. Herink – po připojení nové nemovitosti ve stavební zóně v horní části Chejlav na kanalizaci mají 

problémy s odpady u ………, chtělo by to prověřit. 

p. Kurdík – informoval o zpracování návrhu prořezávek a kácení obecní zeleně arboristou v ceně 

356 tis. Kč, na což by bylo možné čerpat dotaci z EU ve výši 300 tis. Kč. Nabídka však neobsahuje 

likvidaci dřevní hmoty a další podklady nutné pro vyřízení dotace. Dává proto ke zvážení, zda tuto 

nabídku využít. 

p. Vild – nedoporučuje to, návrh nezahrnuje stromy, které by dle jeho názoru zásah potřebovaly, 

navíc se mu celkové náklady zdají vysoké. Je spíš pro postupné řešení než takovéto obří akce, firma 

na něj nepůsobí věrohodně. 

Bc. Pelc – obyvatelé bytového domu č.p. 290 ho oslovili s žádostí o vyznačení čar na parkovacích 

místech, nyní tam každý parkuje, jak chce. 

Ing. Fišer – vodorovné dopravní značení musí být povoleno odborem dopravy MěÚ Rokycany na 

základě projektu a souhlasu PČR, otázkou je, aby naopak parkovacích míst neubylo, neboť budou 

muset být dodrženy příslušné normy na šířku stání, míst pro invalidy a vjezdové oblouky. 

Bc. Pelc – upozornil, že stále není provozován stánek po bývalé Fialce. 

Ing. Fišer – stánek je pronajatý, s nájemcem bylo jednáno a slibuje, že zde nějakou činnost obnoví. 

Pokud ne, může se mu dát výpověď, otázka je, zda seženeme jiného vhodného nájemce. 

Bc. Pelc – požádal o osazení zakoupených fotbalových branek na hasičské cvičiště. Dále se zeptal, 

v jaké fázi jsou nové internetové stránky obce. 

Ing. Fišer – stránky jsou již hotové, v nejbližší době budou spuštěny. 

 

 

13) Usnesení a závěr 

Ing. Fišer požádal návrhovou komisi o stanovisko, zda bylo hlasováno o všech návrzích na 

usnesení. Ing. Tůma potvrdil, že o všech bodech bylo hlasováno a všechna hlasování proběhla 

řádně. 

 

Na závěr Ing. Fišer poděkoval všem za účast, popřál pěkné prožití léta a zasedání ukončil 

ve 20:10 hod. 

 

 

 

 

 ……………………………………… ……………………………………… 

 Stanislav Kurdík  Ing. Lukáš Fišer 

 místostarosta starosta 
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Ověřovatelé zápisu: 

 

Miroslav Vild: ………………………………………… 

 

 

Luboš Vondrášek: ……………………………………… 

 

 

Zápis byl zpracován dne 1.7.2025. 

 

Zapsala: Michaela Zajíčková 


